
Referat af Bestyrelsesmødet 13.04.2021

Generalforsamlingen 2021
Vi afventer hvad der sker omkring forsamlingsforbuddet. Når der bliver åbnet mere op, 
vil vi hurtigst muligt, kunne komme med en dato og sted for dette års GF. 

Led-lysarmaturer i opgangene
Der rekvireres en elektriker for at se på hvilke muligheder der er og få et tilbud.

Den nuværende, ”Lys” situation, følges tæt af Lars.

Oliering af træværk på altaner og i haverne
Alt træværk (gulve, væg og lameller) skal olieres i år og som tidligere år, vil Bestyrelsen 
indkøbe olie og pensler.

Når alt er indkøbt og klar, vil der blive sat info op på opslagstavlen i opgangen.

Vær opmærksom på, at fristen for dette års oliering er sat til 1. september. Skulle man 
mod forventning være forhindret i at nå olieringen inden, skal dette meldes ind til 
bestyrelsen, med henblik på en ny dato / aftale.
Bestyrelsen henstiller, på det kraftigste, at alle er opmærksom på ikke at dryppe på 
hverken facader eller underboens altan/terrasser.

Da Bestyrelsen har erfaret, at flere andelshavere ikke får olieret træværket, vil der på 
dette års arbejdsdag være besigtigelse af alle lejligheder.
I den forbindelse vil vi henlede opmærksomheden på, at det som bekendt er en general-
forsamlingsbeslutning, at den enkelte beboer selv skal stå for oliering af egen lejlighed.
Såfremt oliering ikke foretages, kan bestyrelsen rekvirere håndværkere til at udføre 
arbejdet på den enkelte beboers regning.

Næste bestyrelsesmøde er d. 25.05.2021, hos Lise

OBS – Du har også mulighed for at læse referat fra bestyrelsesmødet på hjemmesiden, 
Søterrasserne1.dk
                                                                                                                         Referent: 
Gitte


